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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Katasztrófavédelmi szempontok alapján szabályosan 
működik a soproni kombiterminál?" 

Tisztelt Miniszter úr!
 
 Értesülések szerint a soproni kombiterminál területére, vagyis a GYSEV Cargo Zrt. logisztikai 
szolgáltató bázisára olyan veszélyes anyagok érkeznek és kerülnek továbbszállításra, melyeket 
például akkumulátorok gyártásához használnak fel.
 
 Ismereteink szerint a soproni kombiterminálba érkező konténereket csupán négy vegyvédelmis 
dolgozó felügyeli, emellett arról értesültünk, hogy ezen konténereken nincsenek megfelelően 
feltüntetve a veszélyességet jelző táblák, így nem tudni, milyen anyagok érkeznek és kerülnek 
továbbszállításra – ezáltal pedig számos katasztrófavédelmi kérdés felvetődik. A fenti eset kapcsán  
kérdezem:
 
 1. Ismereteik szerint az említett helyszín megfelelően működik a katasztrófavédelmi szempontok 
alapján?
 
 2. A Soproni Katasztrófavédelmi Kirendeltség tartott-e vizsgálatot az említett helyszínen az elmúlt 
két évben, tárt-e fel veszélyes anyagok kezelésével, szállításával kapcsolatos szabálytalanságokat?
 
 3. Amennyiben igen, milyen szabálytalanságokat tártak fel, milyen szankciókat alkalmaztak, 
megtörtént-e az önök által kifogásolt problémák orvoslása?
 
 4. Amennyiben nem, terveznek-e vizsgálatot folytatni az esetleges anomáliák megelőzése végett?
  



5. Soproni kombiterminál területére, vagyis a GYSEV Cargo Zrt. logisztikai szolgáltató bázisára 
érkeznek-e, vagy a jövőben fognak-e érkezni nagy mennyiségben olyan veszélyes anyagok, 
amelyek tovább szállításra kerülnek magyarországi akkumulátor gyárakban, vagy leendő gyárakba?

Várom válaszát!

Budapest, 2023. december 8.

 

Tisztelettel

Varju László

Demokratikus Koalíció
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